

Javanisch

ARCHE ngajak Sekutu lan PBB mbangun maneh
Ganti pamrentah Dr. Angela Merkel
Ngamanake implementasine Hukum Dasar ing Jerman
2020-04-24

ARCHE: "Kita dipercaya karo Gusti!" Foto: Heiderose Manthey.

.
Keltern-Weiler. Sajrone 20 taun kepungkur, ARCHE¹ wis nglaporake babagan laporan federal, Eropa lan saindenging jagad babagan korban, nasib lan kematian tunggal saka Jerman lan akeh negara liyane sing ana hubungane karo pelanggaran hak asasi manungsa "Kinderraub [ora mung] ing Jerman - Parent-anak-wong tuwa" Sindrom Alienasi ", ora suwe - ora disebut, diterbitake, ARCHE wis nyiyapake jaringan saindenging korban, korban, asosiasi kesejahteraan (NGO), ilmuwan lan ahli, sadurunge laporan petisyen Parlemen Eropa, sing ditindakake ARCHE liwat IAoHRD lan PBB sajrone pirang-pirang wulan, ngrumusake lan nerbitake pidato asli dening ARCHE lan Komite Jerman Perlindungan UU lan Konsumsi, rampung sawetara registrasi lan Kanselir Jerman, Dr. Angela Merkel, lan nuntut perdagangan, ARCHE ngrumusake, ngirim lan nerbitake Telpun Bantuan kanggo Presiden Amerika Serikat, Donald J. Trump, lan dadi Presiden Federasi Rusia, Vladimir W. Putin, dheweke dikirim karo ing mbuwang SOS-Hilferufe ing kabeh negara, sawise China lan Jepang lan ngumumake kanthi akeh bukti ora mung ing Jerman nyulik kesalahan hak asasi manungsa - malah - mung.

Sapunika, ARCHE nuntun pratelan panjenengan
lan publisitas donya.

.
Ing posisi iki, ARCHE isih dadi siji-sijine herbeizur sekutu,
dheweke nuduhake iki karo ilmu PBB lan bukti latar mburi
pamrentah ing Jerman.

Bukti saka penyalahgunaan hak asasi manungsa
"Kinderraub [ora mung] ing Jerman - Induksi Alienation - Sindrom Alienasi Parental", bocah - eke -
mung dijenengi,
ngapusi karo RESOLUSI 2C 209/15 kaping pindhho
lan karo nglaporake ARCHE lan IAoHRD lan Rapporteur Khusus PBB babagan Penyiksa lan
Kejahatan Liyane, Inhuman utawa Perawatan Sakit utawa Hukuman (CIDTP), Organisasi
Perserikatan Bangsa-Bangsa.

Pamrentah Merkel sing rapuh mesthine wis nyugelekake kerajinan kasebut.

Sekutu kudu campur tangan ing Jerman
kanggo ukum lan dhiri,
kanggo njamin konten sing duwe dhasar dhasar,
kanggo kabebasan lan keamanan warga ing Jerman
ngurus kuwatir.

Pamrentah Merkel pancen ora sabar

Javanisch

nambahake karusakan ing pirang-pirang taun nganti pirang-pirang taun
- sanajan ngerti!

Iki minangka kriminal perang ing mripat ARCHE
takeran gedhe tumrap populasi dhewe
lan pamrentahan iki kudu dicabut kekuwatane.

.
Canselor Merkel kudu lunga lan tanggung jawab kanggo tumindak kadurjanan!

.
Merkel diprakirakake duwe Kinderraub [ora mung] ing Jerman - Parent-Child Penculikan - Sindrom
Alienasi Parental, kalebu Development, Alienation and Kerusakan, kanggo mbabarake bocah-bocah
supaya ora duwe daya tahan - mula, tanpa wong tuwa, tanpa nglakokake kulawarga.

.
"§ 234 Menschenraub.

(1) Sapa sing ngupaya wong liya kanthi kekuwatan, kanthi ngancam kanthi ora kepenak utawa
kanthi dhaptar, kanggo nulungi dheweke ora duwe penempatan utawa menahi layanan ing fasilitas
militer utawa militer ing luar negeri, bakal dikunjara hak bebas dipenjara saka dheweke. Ngukum
taun.

(2) Ing kasus sing luwih abot, paukuman penjara enem wulan nganti limang taun. "

.
GLOBAL ING PROSLAMASI

.
Bit ARCHE lan Sekutu lan PBB wis ditularaké menyang penerjemah Google ing ngisor iki 108
basa kanggo nggambarake telpon global proklamasi iki:

*

Kanthi telpon iki, ARCHE nambah kemungkinan nglaporake menyang pelanggaran hak asasi
manungsa Kinderraub [ora mung] ing Jerman - Parental-Child Discharge - Sindrom Alienation
Parental ing tingkat federal, Eropa lan saindenging jagad. Bukti saka pelanggaran hak asasi
manungsa ditemokake dibanting lan gigitan kanggo campur tangan diterusake dening Sekutu lan
pamrentah liyane.

.
Ayo nangis!

.
. .
.

Ufi ing telusuran kanggo umur 8 lan 11 taun, dirampok lan nganti saiki, putra-putu sing diadegake
kanthi besar diadegake Heiderose Manthey ARCHE.